
پخش فیلم غیراخلاقی در کلاس داوری؟!

 اصفهانیان:  برای محسن قهرمانی
از این فیلم ها پخش می کنند!

گروه ورزش| جنگ لفظی محسن قهرمانی 
و مس��ئولان کمیت��ه داوران و دپارتم��ان داوری 
مانند ماه های اخیر همچنان ادام��ه دارد اما این 
بار داور جنجالی کش��ورمان جنج��ال دیگری را 
به راه انداخت.  محس��ن قهرمانی که روز گذشته 
مصاحبه ای تفصیلی علیه عسکری و اصفهانیان 
انج��ام داده ب��ود، در بخش��ی از صحبت هایش 
می گوید: »خیلی از این م��وارد را نمی توانم بازگو 
کنم اما همین قدر بدانید ک��ه در کلاس پیش از 
فصل برای نشان دادن کار تیمی، فیلم غیراخلاقی 
ب��رای داوران پخش ش��ده که واقعا خن��ده دار و 

تاسف بار است.«
حراست تأیید کرد، اصفهانیان تکذیب

این صحبت های محس��ن قهرمانی که در نگاه 
اول کمی عجیب ب��ه نظر می رس��ید و با واکنش 
هیچ کدام از مس��ئولان داوری همراه نشد، با تأیید 
مس��ئول حراس��ت فدراس��یون به جنجالی تازه 
برای کمیته داوران در آس��تانه هفت��ه دوم لیگ 
برتر تبدیل شد. محمدحسین حمیسی، مسئول 
حراست فدراس��یون فوتبال دراین باره می گوید:  
»حجت الاس��لام علیپور هم این موض��وع را به ما 
واگذار کرده و درباره آن با من صحبت کرد که ما هم 
درحال پیگیری این موضوع هستیم.  البته شواهد 
خاصی برای این موضوع وجود ندارد، هر چند که 
چند نفری با ما تماس گرفتند و گفتند که در کلاس 
داوری آقایان هم این موضوع رخ داده است اما باید 
پیگیری کنیم که ببینیم آیا فیلم، تصویر یا کلیپ 

موبایلی بوده یا مسأله چیز دیگری بوده است.«
اما فریدون اصفهانیان، رئی��س کمیته داوران 
واکنش جالبی ب��ه این مس��أله دارد:  »نمی دانم 
منظور قهرمان��ی از این حرف ها چیس��ت. ما در 
همه جای ایران کلاس داوری داریم.  ش��اید او در 
کلاسی بوده که به جای فیلم های آموزشی داوری 
فیلم غیراخلاقی نشان می دادند. این حرف ها برای 
ما ارزشی ندارد.  جواب بدهیم فقط حاشیه سازی 
می ش��ود. البته این را هم بگوی��م اگر به قهرمانی 

داوری می دادیم دیگر از این ادعاها نمی کرد.«
فغانی:  من که چیزی ندیدم

هنوز مشخص نیست مسئول این اتفاق که هنوز 
رخ دادن آن کاملا تأیید نشده، کیست و احتمالا 
در روزه��ای آتی باید منتظ��ر خبرهای جدیدتر 
باشیم، اگر چه داور برتر لیگ سیزدهم که در این 
کلاس حضور داشته، این خبر را تکذیب می کند. 
علیرضا فغانی در واکنش به صحبت های قهرمانی 
به »شهروند« می گوید:  »معمولا در کلاس های 
داوری صحنه هایی از داوری پخش می شود و من 
هم که در آن کلاس حضور داشتم، چنین چیزی 
ندیده ام.  بعید اس��ت که در کلاس داوری چنین 
اتفاقی رخ دهد و بهتر اس��ت خ��ود قهرمانی در 

این باره بیشتر توضیح بدهد.«

ژاوی هم از فوتبال ملی کناره گیری کرد

عکسی برای همه قاب ها
گاردی�ن| بهترین بازیکن یورو 2008، درس��ت 
مطابق انتظار در روزهایی ک��ه دیگر احترام و ارزش 
سابق را نداش��ت اعلام کرد برای همیشه از تیم ملی 
اس��پانیا خداحافظی می کند. او درست 6 سال بعد 
از قرار گرفتن در لیس��ت 5 بازیکن برتر س��ال دنیا، 
نیمکت ذخیره های تیم��ی که زمان��ی کارگردان 
موفقیت هایش بود را تجربه کرد و ش��اید به همین 
دلیل با این جملات، خداحافظی خ��ود را به اطلاع 
همه رس��اند:  »بابت تمام این س��ال های غرورآمیز 
در رده ملی به خود می بال��م و از همبازی هایم بابت 
تلاشی که برای موفقیت من نشان دادند، متشکرم. 
در لباس سرخ تیم ملی، سال های باشکوهی داشتم 
و تصور می کنم الان زمان مناسبی برای خداحافظی 
از تیم ملی باش��د.« ژاوی در دوران 14 س��اله بازی 
درتیم ملی اسپانیا با عدد 3 رابطه خوبی داشت چون 
در آمار بازی و گل های ملی او، این عدد خوش یمن 
جایگاه ویژه ای دارد؛ 113 بازی و 13 گل.  بی گمان، 
هیجان انگیزترین تصویر باقی مانده از او در فینال یورو 
2008 شکل گرفت. صدای هیجان انگیز گزارشگر 
روایت کننده پاس س��الم او به تورس و شکل گیری 

اولین قهرمانی اسپانیا پس از 40 سال بود. 
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وداع

آن�ری:  به پسرم می گویم به جای مسی و رونالدو از 
مولر و ریبری الگو بگیرد 

فالکائو:  به جز موناکو به فکر تیم دیگری نیستم 
رحیمی:  نمی دانم چرا سیاس��ی به جای سخنگو 

صحبت می کند
نکونام:  اوساسونا همیشه در ذهن و قلبم است/ به 

لالیگا برمی گردم 
عابدینی: دایی مدیر پرس��پولیس است و رحیمی 

مدیر تدارکات
ش�رفی: گنده ه��ا را ول کرده ان��د، آفتابه دزدها را 

می گیرند
بائو:  چرا منصور عظیمی به من از این پیش��نهادها 

نداد؟/ من که عامل آشنایی او با قلعه نوعی بودم

  فدراسیون جهانی کشتی، جدید ترین رنکینگ 
برترین آزادکاران جهان را اعلام کرد که مصطفی 
حسین خانی و رضا یزدانی در صدر مدعیان اوزان 

70 و 97 کیلوگرم ماه جهان قرار دارند.
  علی کفاشیان، رئیس فدراسیون فوتبال 
ای�ران به عن�وان رئیس کمیت�ه اصلاحات 

اجباری در فوتبال آسیا انتخاب شد.
  سازمان لیگ فوتبال ایران اعلام کرد امسال 19 
بازیکن خارجی جدید با باش��گاه های حاضر در 
لیگ برتر برای حضور در لیگ چهاردهم قرارداد 

بستند. 
  رحم�ان محمدی راد به عنوان جانش�ین 
حسین معدنی در تیم ملی والیبال از سوی 

کواچ انتخاب شد.
  قرار است منزل مس��کونی رویانیان مدیرعامل 
سابق پرسپولیس که برای گرفتن وام 2 میلیارد 
تومانی برای این باش��گاه در رهن بانک بود تا آخر 

هفته جاری تخلیه شود.
  تیم ملی والیبال ایران بامداد امروز با 15 بازیکن 
راهی لس آنجلس شد تا دیدارهای دوستانه ای را 

با آمریکا برگزار کند.
  نشست شورای سیاست گذاری ورزش سازمان 
صدا و س��یما به میزبانی کمیته ملی المپیک و با 
محوریت بررسی نحوه پوشش بازی های آسیایی 

2014 اینچئون برگزار شد.
  برنام�ه خیریه مزایده ت�وپ فوتبال امضا 
ش�ده توس�ط بازیکنان تیم مل�ی در جام 
جهانی پنجشنبه در بیمارس�تان کودکان 

حضرت علی اصغر )ع( برگزار می شود.

حرف تو حرف

مداد زرد

رحیمی از هیأت مدیره پرسپولیس خارج شد

گامی برای برکناری مدیرعامل؟
گروه ورزش| پس از خروج استیلی از هیأت مدیره 
باشگاه پرسپولیس به دلیل زوج شدن تعداد اعضای 
هیأت مدیره این باش��گاه، صحبت از اضافه ش��دن 
افرادی مث��ل هدایتی در هیأت مدیره پرس��پولیس 
می شد اما در جلسه دوشنبه شب اعضای هیأت مدیره 
پرسپولیس تصمیم گرفتند تا رحیمی، مدیرعامل 
باشگاه را از هیأت مدیره خارج کنند تا تعداد به 7 نفر 
برسد. این مس��أله با توجه به اختلافات اخیر برخی 
اعضای هیأت مدیره با رحیمی به نظر نخستین گام 
مخالفان مدیرعامل پرسپولیس برای برکناری اوست.  
حمیدرضا سیاسی، رئیس هیأت مدیره سرخپوشان 
که به نظر جزو منتقدین جدی مدیرعامل باش��گاه 
اس��ت در روزهای اخیر مصاحبه های زیادی را علیه 
سیاس��ت های او انجام داده و این اتفاق نیز خش��م 
علیرضا رحیمی را در پی داش��ته است. در این روزها 
دائما اس��تعفای رحیمی تکذیب می شود اما با ادامه 
این روند به نظر نمی رس��د این مدیر اصفهانی مدت 

زیادی در میان سرخپوشان دوام بیاورد. 

هشدار

  40 روز پیش اسامی خاطیان پایان خدمت را به باشگاه ها اعلام کردیم                                حق فوتبال را از صداوسیما می گیریم

یک نماینده مجلس مطرح کرد

رابطه گرانی خودرو با بازیکنان 
میلیاردی!

گروه ورزش| 2 تیم لیگ برتری فوتبال که حداقل 
در یک دهه اخیر جزو تیم هایی بودن��د که اکثرا در 
سطح اول فوتبال کش��ور حضور داشتند، متعلق به 
ش��رکت های خودروسازی هس��تند. در سال های 
گذشته شاهد بودیم که پیکان و سایپا با هزینه های 
نس��بتا عادی در میان تیم های لی��گ برتری جزو 
متهمان پرداخت قراردادهای میلیاردی نبوده اند اما 
امسال شرایط تیم پیکان کمی متفاوت است و این 
تیم با خرید چند بازیکن مطرح رقم های نجومی را به 
بازیکنانش پرداخت خواهد کرد.  یکی از نمایندگان 
مجلس در این باره نظر جالب��ی دارد و گرانی خودرو 
را به خری��د بازیکنان میلیاردی توس��ط این تیم ها 
ربط می دهد. موید حسینی صدر، عضو کمیسیون 
صنایع و معادن مجلس ش��ورای اسلامی می گوید:  
»شرکت های خودروسازی که در لیگ برتر نیز تیم 
دارند با افزایش دادن قیم��ت خودرو، اقدام به خرید 
بازیکنان میلیاردی می کنند. نباید سرمایه بیت المال 
صرف چنین مواردی شده و قشر عظیمی از جامعه با 

مشکلات عدیده ای در تهیه خودرو مواجه باشند.«

كنار زمين

فرنگ��ی کار وزن 120کیلوگ��رم کش��ورمان که در 
مسابقات قهرمانی جهان  س��ال 2013 موفق به کسب 
مدال طلا ش��د بعد از چند نمونه دوپین��گ آن بعد از 
چند ماه برای دومین بار مثبت اعلام ش��د تا به صورت 
مادام العمر از رقابت روی تشک محروم شود. این قهرمان 
س��ابق کش��تی برای دور نماندن از ورزش در اندیشه 
پرداختن به ورزش MMA اس��ت،البته این ورزش در 
ایران وجود ندارد و مجبور اس��ت برای پرداختن به آن 
به کش��ورهای دیگر برود که به گفته خودش احتمالا 
مقصدش برای وارد ش��دن به قفس ژاپن است. او اعلام 
کرد: هفته آینده تصمیم نهایی اش را در این باره می گیرد 

تا شاید در جدیدی در ورزش به روی او باز شود. 
MMA چیست؟

این ورزش یک��ی از خش��ن ترین ورزش های جهان 
اس��ت به همین دلی��ل در ای��ران هیچ فدراس��یون یا 
کمیته ای آن را زیرپوشش خود ندارد، اگرچه در برخی 
باشگاه های خصوصی دنبال می شود.  ورزشکاران این 
رشته در بخش حرفه ای درون قفس قرار می گیرند و با 
یکدیگر مبارزه می کنند و بعضا اتفاقات ناگواری نیز بعد 
از این رقابت رخ می دهد. فدراس��یون جهانی این رشته 
در اوکراین اس��ت و فقط در برخی کشورهای جهان به 
 MMA صورت حرفه ای دنبال می شود. لیگ حرفه ای
نیز به نام UFC در آمریکا پیگیری می شود که بالاترین 
س��طح این رقابت در جهان را به خ��ود اختصاص داده 

است.  
تصمیم برای بازگشت به ورزش

امیر علی  اکبری ک��ه همواره بعد از مس��ابقات مورد 
تمجید مربی��ان تیم ملی ق��رار می گرف��ت و به گفته 
کارشناسان یکی از امیدهای ایران برای کسب نخستین 

مدال طلای سنگین وزن در المپیک به شمار می رفت، 
بعد از مثبت ش��دن دوپینگش حاش��یه های زیادی را 
پشت سر گذاشت.  او که اعتقاد داشت این مسأله فقط 
یک دسیس��ه بوده و خودش دوپینگ نکرده، صدایش 
به جایی نرسید تا این که تصمیم گرفت در اوج آمادگی 

به ورزش دیگری روی بیاورد.  این که این کشتی گیر 
س��ابق تیم ملی چطور با این رش��ته آشنایی پیدا 
کرده، مش��خص نیس��ت اما در ماه های اخیر با 
هم��کاری برخی از دوس��تانش در فدراس��یون 
کشتی ارتباطاتی با ش��رکت های خارجی برقرار 

کرده و به نظر می رسد تصمیمش برای 
خروج از ایران قطعی است. 

علی اکبری:  هفته آینده 
وضعیتم مشخص 

می شود
علی اکب��ری،  امی��ر 
س��ابق  فرنگ��ی کار 
تیم ملی ای��ران درباره 
حض��ورش در یکی از 
خارجی  کش��ورهای 
برای مبارزه در قفس به 
می گوید:  »شهروند« 
»ب��ا ی��ک ش��رکت 
آمریکایی ب��ه توافق 
اوای��ل  و  رس��یده ام 

هفته آین��ده وضعیتم 
کاملا برای حض��ور در 

این رقابت ها مش��خص 
می شود. این رشته در ایران وجود 

ندارد به همین دلیل من که به MMA علاقه دارم، در 
ایران نمی توانم این ورزش را دنبال کنم.  مذاکراتمان تا 
حدود خوبی پیش رفته و امیدوارم بتوانم در این ورزش 

نیز موفق باشم.«
وی همچنی��ن می افزای��د: »هم اکن��ون در تهران 
س��الن بدنس��ازی اجاره کردم تا آمادگی ام را 
در س��طح بالایی نگ��ه دارم. دوس��ت دارم 
ب��ه ورزش برگردم و این رش��ته را انتخاب 
کردم و احتمالا به ژاپن که یکی از مهدهای 
این رشته اس��ت، خواهم رفت.  البته در هر 
کش��وری که به مبارزه بپردازم با پرچم 
ای��ران در رقابت ه��ا حضور پیدا 
می کن��م.  در ه��ر صورت 
امیدوارم هر اتفاقی که رخ 

می دهد، مثبت باشد.«
ورزشکاران 

نمی توانند با پرچم 
هیچ کشوری 
مبارزه کنند

علیرض��ا اصغری، 
یکی از ورزش��کاران 
این رش��ته که هم در 
ای��ران و ه��م در ژاپن 
MMA را دنبال کرده 
در این باره به »شهروند« 
می گوید: »م��ن در جریان 
این نیس��تم که علی اکبری که 
قهرمان سابق کشتی ایران است، 
قصد دارد در کدام کشور این رشته 

را دنبال کند و میزان آمادگی اش تا چه حد است اما اگر 
قرار باشد در ژاپن به MMA بپردازد باید عضو یکی از 
باشگاه های فعال در این زمینه شود و توسط آن باشگاه 
در مسابقات ش��رکت کند.  در این صورت هم ورزشکار 
چون از باش��گاه حقوق می گیرد، نمی تواند با پرچم هر 
کش��وری در این مبارزه حاضر ش��ود.  فایترها برای هر 
مبارزه ای برنده می ش��وند، پ��اداش می گیرند و جایزه 

نهایی قهرمانان نیز بسیار نجومی است.«
وی همچنین می افزاید: »این رشته در برزیل به وجود 
آمده و لیگ حرفه ای آن نیز که در تمام دنیا طرفدار دارد 
در آمریکا برگزار می ش��ود اما یک ورزش��کار مستقیما 
نمی تواند وارد لیگ حرفه ای آمریکا ش��ود زیرا باید در 
سایر نقاط دنیا آن قدر بدرخشد که از سوی باشگاه های 
آمریکایی دعوتنامه دریافت کن��د. این را هم بگویم که 
معمولا کش��تی گیران به دلیل آمادگی بالای بدنشان 
می توانند در این رشته موفق باشند و برای این نماینده 

کشورمان آرزوی موفقیت می کنم.«
رضایی:  به فدراسیون کشتی مربوط نمی شود

علیرضا رضایی، س��خنگوی فدراس��یون کشتی در 
 MMA واکنش به خبر حضور علی اکبری در لیگ های
خارج از کشور به »شهروند« می گوید: »من اطلاعی از 
وضع علی اکبری ندارم زیرا او ماه ها پیش با محرومیت 
مادام العم��ر مواجه ش��ده اس��ت،  البته اگ��ر هم این 
ورزش��کار قصد حضور در چنین ورزشی را داشته باشد 
به فدراسیون کشتی مربوط نمی شود زیرا MMA یک 
ورزش حرفه ای در جهان محسوب می شود و با ورزش 
آماتور که همان رشته های المپیکی هستند، سنخیتی 
ندارد. حتی یک ورزش��کار همزمان می تواند در این 2 

بخش وارد شود و ورزش کند.«

سازمان لیگ باشگاه های کشور این روزها به کانون 
حاشیه ها بدل شده اس��ت؛ شفاف س��ازی قراردادها، 
ماجرای کارت های پایان خدمت، حواش��ی مراس��م 
انتخ��اب برترین های لیگ س��یزدهم، موضوع تعامل 
با کارلوس کی روش و... همه و همه از مسائلی هستند 
که باعث ش��ده مهدی ت��اج به عنوان رئیس س��ازمان 
لیگ روزه��ای پ��رکاری را تجربه کن��د. او البته مثل 
همیشه با متانت و خونس��ردی سعی دارد همه چیز را 
خوب جلوه دهد ام��ا در لا به لای صحبت هایش نکات 
کلیدی بسیاری به چشم می خورد. تاج در گفت و گو با 
»ش��هروند« درباره همه چیز صحبت کرد اما بی تردید 
خیلی از مسائل را بر زبان نیاورد؛ مسائلی که نگرانی اش 

را نمی تواند بابت آنها کتمان کند.  
تحمل این همه حاشیه برایتان سخت نیست؟

اگر شما خبرنگارها کمک کنید، خیر. هرچیزی که 
جذابیت داشته باشد، حاش��یه هم به همراه دارد.  این 
یک اصل اس��ت.  فوتبال هم به دلیل این که در کانون 
توجهات قرار دارد، حاشیه های خاص در خود جای داده 

است. 
ولی قبول کنید تا به حال س�ابقه نداشته سازمان 

لیگ این قدر پرحاشیه باشد؟
همین طور اس��ت؛ ما خودمان خواستیم که برخی 
کاره��ا را انج��ام دهیم. مث��لا در بحث شفاف س��ازی 
قراردادها خودمان وارد گود شدیم وگرنه اگر به موضوع 
توجه نمی کردیم که اصلا حاشیه ای ایجاد نمی شد. یا 
مراسم برترین ها را ما خودمان خواستیم برگزار کنیم، 

کسی از ما چنین چیزی را نخواسته بود. 
به موضوع شفاف س�ازی قراردادها اشاره کردید. 
هیچ کس نمی توان�د کتمان کند که برخ�ی ارقام 

واقعی نیست. 
ما همیش��ه عادت داریم نیمه خالی لیوان را ببینیم. 
شما هیچ ارگان و سازمانی را پیدا نمی کنید که در آن 
چند فرد خاص از قانون س��رپیچی نکنند. به هرحال 
هستند باش��گاه هایی که قانون را رعایت نکرده اند اما 
همان طور که در برنامه 90 هم گفتم 13 باشگاه لیگ 
برتری کاملا تابع قانون بوده اند. فقط 3 باشگاه استقلال، 
پرس��پولیس و س��پاهان کمی از س��قف بودجه فراتر 
رفته اند که درحال بررسی هستیم و آنها باید ما را قانع 

کنند. 

چطور باید شما را قانع کنند؟
آنها باید به ما اطمینان دهند که در س��ایر مس��ائل 
کمتر هزینه می کنند. با مسئولان این 3 باشگاه صحبت 
کرده ایم و آنها قول داده اند کسری بودجه خود را جبران 
کنند.  از نظر ما قانون برای همه یکسان است و اگر این 
3 باشگاه نتوانند به تعهدات خود عمل کنند در آینده 

تنبیه می شوند. 
به نوع تنبیه هم اشاره می کنید؟

به هر حال وقتی باشگاهی از قانون فرار کند، سازمان 
وابسته می تواند آن باشگاه را با محرومیت هایی مواجه 
کند. البته هنوز کار به آن جا نرس��یده و اگر برس��د با 
همکاری کمیته انضباطی موضوع را پیگیر می شویم. 
ضمن این که همین حالا هم اگر باشگاهی نتواند ما را 

قانع کند، با جریمه روبه رو می شود. 
برخی باش�گاه ها با بازیکنان دو قرارداد بسته اند. 

تدبیر شما برای برخورد با آنها چیست؟
2 تخلف در این رابطه وجود دارد؛ اول این که هزینه 
باشگاه از سقف تعیین شده بالاتر برود و دوم قرارداد های 
منتشرشده با قراردادهای واقعی مطابقت نداشته باشد. 
کمیته صیانت و بازرس��ی لیگ به همراه کمیته نقل و 
انتقالات و دس��تگاه های نظارتی نیز مس��ئول اجرای 
جرایم هستند اما در مورد جریمه ها در مرحله اول بعد 

از مشخص شدن تخطی، به باشگاه مربوطه تذکر کتبی 
می دهیم تا موارد اشکال را سریعا اصلاح کند. اگر تذکر 
افاقه نکند، جریمه های سنگینی را در نظر داریم.  مثلا 
می توانیم باشگاه را از نقل و انتقالات به مدت یک فصل 

محروم کنیم. 
جریمه مالی هم در نظر گرفته اید؟

بله، هر باشگاه به ازای هر یک میلیارد تخطی از سقف 
هزینه تعیین ش��ده به میزان یک چه��ارم باید جریمه 
بدهد. به عن��وان مثال اگر باش��گاهی 4 میلیاردتومان 
بیش��تر از س��قف هزینه کند مبلغ یک میلیارد تومان 
از عوای��د حق پخ��ش را دریاف��ت نخواهد ک��رد. این 
س��نگین ترین جریمه ای اس��ت که تا به حال در لیگ 

فوتبال در نظر گرفته ایم. 
 حق پخش؟ مگر با صداوسیما به توافق رسیدید؟

در حال رایزنی هستیم و انشاءالله به توافق می رسیم.  
 مشکل همچنان مالی است؟

بله، حرف ما حق است چون قانونی عمل می کنیم. 
همه دنیا 60 درص��د هزینه ها را از ای��ن بخش تأمین 
می کنند. ما با صداوسیما جنگ نداریم.  آنها باید حق 
فوتبال را بدهند و مشکلی هم نیست.  انشاءالله به زودی 
جزییاتی را که ماند توافق می کنیم.  فردا)امروز( آخرین 
جلسه را هم با مسئولان صداوسیما برگزار می کنیم تا از 

حق فوتبال دفاع کنیم. 
پس از برگزاری مراسم انتخاب برترین ها خیلی ها 
از مراس�م انتقاد کردند. مخصوصا بر س�ر لو رفتن 
اسامی برگزیده ها قبل از شروع مراسم چالش های 
زیادی ایجاد ش�د. متوجه ش�دید چه کسی خطا 

کرده است؟
هنوز متوجه نشده ایم اما به زودی او را پیدا می کنیم. 
او با آبروی س��ازمان لیگ بازی کرده است و از دید من 

باید اخراج شود. 
بحث بعدی که به سازمان لیگ هم مربوط می شود، 
موضوع کارت های پایان خدمت جعلی است. آخر 

این داستان چه می شود؟
واقعیت این اس��ت که ما هم مثل ش��ما از موضوع 
بی خبری��م و فقط تابع تصمیم س��ازمان نظام وظیفه 
هستیم. روز یکشنبه جلسه ای را با سردار باران چشمه 
داشتیم و ایشان یکسری اطلاعات جدید از ما دریافت 
کردند. قرار است آنها پیگیری های خود را انجام دهند 
و نتیجه را برای ابلاغ به باشگاه ها به سازمان لیگ اعلام 

کنند. 
خیلی ها معتقدند چرا این مسأله این قدر دیر و پس 
از سال ها مطرح شده است. آیا در گذشته چیزی در 

این خصوص به دستتان رسیده است؟
اگر ابلاغی می شد که اعلام می کردیم. این موضوع به 
سازمان نظام وظیفه ربط دارد و آنها حدود 40 روز پیش 
اولین ابلاغ را به ما داشتند که ما هم سریعا به باشگاه ها 

نامه زدیم و همه چیز را گفتیم. 
حتی به باشگاه فولاد؟

به همه باشگاه ها، پرسپولیس، فولاد و...  
به عنوان س�وال آخر، حالا که حضور کی روش در 
تیم ملی تقریبا قطعی ش�ده، چه برنام�ه ای برای 

ایجاد تعامل میان سازمان لیگ و تیم ملی دارید؟
ما طب��ق برنامه پیش می رویم و فق��ط 50 روز برای 
مسابقات جام ملت های آس��یا لیگ تعطیل می شود. 
در جلس��ه ای که با کی روش داشتیم، به تفاهم خوبی 
رسیدیم. کی روش نقطه نظرات ما را پذیرفته و با تعاملی 
که ایجاد ش��ده مطمئنا برنامه های لیگ و تیم ملی با 
هماهنگی خوبی به پیش خواهد رفت. با توجه به این که 
فیفا دی داریم در ماه س��پتامبر لی��گ 10روز تعطیل 

می شود و بازیکنان به اردوی تیم ملی می روند. 

مهدی تاج در گفت وگو با »شهروند«: 

سرخابی ها تخلف کرده باشند، از نقل و انتقالات محروم می شوند

گزارش »شهروند« از بازگشت قهرمان محروم به دنیاي ورزش 

علیاكبریدرقفسمبارزهميكند
علیرضا رضایی در گفت وگو با »شهروند«:  این مسأله به فدراسیون کشتی مربوط نمی شود

ذره بين

سردار کمالی مدیرعامل فولاد را هم متهم کرد

کارت پسر دهکردی هم جعلی است!
گ�روه ورزش| ه��ر روزی که می گ��ذرد، خبر 
جدی��دی در پرون��ده کارت ه��ای پای��ان خدمت 
مش��کل دار به گوش می رس��د. پس از اظهاراتی که 
س��یف الله دهکردی، مدیرعامل باش��گاه فولاد روز 
دوشنبه داشت، دیروز سردار موسی کمالی، جانشین 
منابع انسانی ستاد کل نیروهای مسلح جواب تندی 
به او داد و موضوعی را درباره فرزند دهکردی مطرح 
کرد که ماجرا را وارد فاز جدیدتری می کند.  او گفته 
اس��ت: »حوزه نظام وظیفه براس��اس اسنادی که 
مش��مولان ارائه می دهند، کارت معافیت برای آنها 
صادر می کند.  حال ممکن است جعلی بودن کارت 
پس از یک  یا چند سال مشخص شود. در حال حاضر 
نیز این اتفاق افتاده است و تعدادی از بازیکنان مشهور 
از جمله پسر مدیرعامل باشگاه فولاد خوزستان نیز 
در این بین دیده می شوند. متاسفانه مدیرعاملی که 
کارت فرزند خودش هم مش��کل دار است، زمین و 
زمان را بدهکار می کند در حالی  که مدارکی که برای 

معافیت داده شده زیرنظر خود او بوده است.« 

حاشيه

رقابت

گروه ورزش| برای هواداران س��رخورده منچس��تریونایتد چه شروعی 
بهتر از گرفتن اولین جام پیش فصل آن هم با غلبه بر دشمن دیرینه ای به 
نام لیورپول؟ شیاطین سرخ منچستر در اولین بازی دوستانه تاریخ معاصر 
مقابل لیورپول عقب ماندگی ناش��ی از پنالتی دقیقه 14 جرارد را به کمک 
گل های کاپیتان رونی در دقیقه 55، ماتا در دقیقه 57 و لینگارد در دقیقه 
88 جبران کردند و در پایان بازی پر از تماشاگر ورزشگاه میامی، جام دومین 
دوره گینس کاپ را بالای س��ر بردند.  یکی از گل های منچستریونایتد که 
حاصل سانتر اشلی یانگ بود، مشکوک بود.  لوییس فن گال اما از عملکرد 

تیمش خوش��حال بود:  »تصور می کنم با این بازی زیب��ا به هواداران حس 
غرور و خوشحالی را بخشیدیم. برای طرفداران، شکست دادن رقیب دیرینه 
جالب بود. رونی یک برنده واقعی اس��ت و به نظ��رم با 5 گلی که در گینس 
کاپ زد، صلاحیت خودش برای تبدیل ش��دن به بهترین بازیکن رقابت ها 
را نشان داد. برای رونی،گلزنی اهمیت زیادی داشت.  حالا باید با برنامه ریزی 
مناسب به آینده فکر کنیم. از سبک دفاعی تیم در این دوره رضایت کامل 
دارم. به طورکلی در گینس کاپ مدافعان بس��یار خوبی دیدیم.« فن گال 
به بازیکنانش هش��دار داده هرگز تص��ور نکنند در تی��م او از جایگاه ثابتی 
بهره می برند: »نمی خواهم لیست فروش تیم را رسانه ای کنم.  با بازیکنان 
موردنظر در این خصوص صحبت خواهم کرد و صادقانه دلیل قطع همکاری 
را به خود آنها می گویم. در ضمن اس��م این کار هم اخراج نیس��ت.  گام به 
گام پیش می رویم.« با این وضع به نظر می رسد منچستریونایتد پس از یک 
دوره غیبت، مدعی جدی قهرمانی فصل آینده لیگ برتر است و لیورپول هر 
چند در فینال گینس کاپ بیشتر از ذخیره هایش استفاده کرد اما در غیاب 

سوارس باید بیش از پیش تقویت شود. برندان راجرز، سرمربی خوش فکر 
لیورپول نیز پس از پایان طلس��م شکس��ت ناپذیری تیمش در بازی های 
دوستانه پیش فصل گفت:  »از هواداران تش��کر می کنم؛ آنهایی که در هر 
نقطه دنیا ما را مورد حمایت قرار می دهند. ما خوب شروع کردیم اما در ادامه 
نتوانستیم حریف را مهار کنیم.  کارهای زیادی برای آمادگی صد درصد باقی 
مانده است.« نمایش فوق العاده خوب رحیم استرلینگ در این بازی، بار دیگر 
همه را متوجه استعداد خالص پدیده جدید فوتبال انگلیس کرد. درحالی که 

او بابت حضور ثابت در ترکیب فصل آینده راجرز اطمینان کامل دارد. 

انتقام منچستر از لیورپول در اولین جام پیش فصل

سیلی سرخ محکم

|  امير صادقی پناه  |   دبير گروه ورزش   |

|  حسين جمشيدی  |   روزنامه نگار   |
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